

-
- 李彥鵬
Li, Yan-Peng
1958
- 1981年畢業於北京中央美術學院版畫系
 - 曾獲第九屆全國版畫展覽優秀創作獎
 - 第十三屆全國版畫展覽銀牌獎
 - 文化部第八屆"群星獎"金牌獎
 - 現為河北畫院專業畫家一級美術師
- 1981 Graduated from the Department of Printmaking of the Central Institute of Art.
 - Received Silver Medal at the Thirteenth National Graphic Art Exhibition
 - Received Gold Medal at the Eighth All-Star Competition sponsored by the Bureau of Cultural Affairs
 - Currently Professional Artist at Hebei Art Institute and National Top-Level Artist
 - Received Outstanding Creativity Award at the Ninth National Graphic Art Exhibition

-
- 李曉林
Li, Xiao-Lin
1961
- 1999年畢業於國立中央美術學院碩士學位研究班
 - 全國第十一屆版畫作品展覽銀牌獎
 - 全國第十三屆版畫作品展覽銀牌獎
 - 中華民國第七屆國際版畫及素描雙年展銅牌獎
 - 作品曾參加日本大阪91國際造型藝術版畫三年展
- 1999 Graduated with Master's degree from the National Central Institute of Arts
 - Recipient of Silver Medals at the Eleventh and Thirteenth National Graphic Art Exhibitions
 - Recipient of Bronze Medal at the Seventh Biennial National Print and Sketch Exhibition
 - Participated in the 1991 Triennial International Artistic Design Graphic Art Exhibition in Osaka, Japan

-
- 徐宇
Xu, Yu
1969
- 1993「銀色鬱金香」贏得中國油畫競賽銀牌獎
 - 1995「內在凝視」展出於抗日戰爭五十週年美術展，贏得銀牌獎
 - 1997-1999 於中國美術學院修習碩士後研究課程
- 1993 "The Silver Tulip" won the Silver Prize at the First Chinese Print Competition.
 - 1995 "The Eternal gazing" is shown at the Fine Arts Exhibition of the 50 anniversary of the Anti-Japanese War in Sichuan, and won the Silver Prize.
 - 1997-1999 Study the post-graduate course at the Chinese Academy of Fine Arts.

-
- | | | |
|--------------------------|---|---|
| 張 珂
Chang, Ke
1962 | <ul style="list-style-type: none"> ■ 1986年北京中央工藝學院畢業 ■ 1998京都精華大學大學院畢業 ■ 1997中華民國國際版畫雙年展第8回 ■ 1996濱松市立美術館版畫大賞展獲獎 ■ 1998青森版畫大賞展獲獎 | <ul style="list-style-type: none"> ■ 1986 Graduated from Beijing Central Arts Institute ■ 1998 Graduated from Kyoto Elite College ■ 1997 Participated in the 8th Biennial International Exhibition of Prints, Republic of China ■ 1996 Received High Honor at the Hamamatsu City Art Gallery Exhibition of Prints ■ 1998 Received High Honor at the Aomori Graphic Arts Exhibition |
|--------------------------|---|---|

-
- | | | |
|-------------------------------|---|--|
| 楊勁松
Yang, Jin-Song
1955 | <ul style="list-style-type: none"> ■ 1988 中國美術學院版畫系碩士學位 ■ 1991 參展澳洲「中國十一前衛」展 ■ 1994 參加德國柏林自由藝術大展，獲「評委獎」 ■ 1991-1997 留學法國巴黎裝飾美術學院 ■ 西安美術學院版畫系主任；副教授 | <ul style="list-style-type: none"> ■ 1988 Received Master's degree from the Department of Graphic Arts, Chinese Institute of Arts ■ 1991 Work entitled "Flame" was awarded Waitlist Prize by the Kouchi International Exhibition of Prints ■ 1994 Participated in the Freedom Arts Exhibition in Berlin, Germany, and received the Referee Committee Award ■ 1991-1997 Studied at the Institute of Decorative Arts in Paris, France ■ Currently Chairman and Associate Professor of Department of Prints at Xian Institute of Art |
|-------------------------------|---|--|

-
- | | | |
|-----------------------------|--|--|
| 盧治平
Lu, Zhi-Ping
1947 | <ul style="list-style-type: none"> ■ 上海大學美術學院畢業 ■ 第八屆中國全國性美術展 ■ 於南卡羅萊納大學展出"盧治平畫作展" ■ 上海油畫雕刻學院副教授 | <ul style="list-style-type: none"> ■ Fine Art College of the University of Shanghai ■ The 8th Chinese National Wide Fine Arts Exhibition ■ "Prints by Lu, Zhi-Ping" exhibition at the University of South Carolina ■ Associate Professor of Shanghai Oil Painting, Sculpture Institute |
|-----------------------------|--|--|

-
- 陳玉平 ■ 1983 選修結業於北京中央美術學院版畫系
 Chen, Yu-Ping ■ 作品入選第五至九屆全國美術作品展
 1947 ■ 「春風吹又生」獲銅獎
 ■ 現為黑龍江省美術館專職畫家
- 1983 Graduated from the Department of Graphics at Beijing Central Arts Institute
 ■ Participated in the Fifth, Sixth, Seventh, Eighth and Ninth National Arts Exhibitions
 ■ Received Bronze Medal for the work "Rebirth in Spring Breeze" at the National Arts Exhibition
 ■ Currently Professional Artist at the Heilongjiang Provincial Art Gallery

-
- 陳向東 ■ 1987 畢業於南通師範學院美術系
 Chen, Xiang Dong ■ 1999 「當代中國版畫展」美國西東大學
 1962 畫廊
 ■ 1999 「6+6=prints」美國紐約456畫廊(台灣、大陸版畫聯展)
 ■ 美國職業畫家
- 1987 Graduated with Fine Arts degree from the Nantong Normal University
 ■ 1999 Participated in the Modern Chinese Print Exhibition at the Seton-Hall University Gallery, U.S.A.
 ■ 1999 Work "6+6=Prints" displayed in the 456 Gallery in New York City and at the (Taiwan-China Joint Exhibition of Printed Works)
 ■ Currently professional artist in the USA

-
- 鄭忠 ■ 1999 畢業於中央美術學院助教研究生班
 Zheng, Zhong ■ 作品入選第十七屆、十八屆日本神奈川國際版畫展
 1962 ■ 中國現代版畫展(巴西),德國Frechen國際版畫展,西班牙伊比薩國際版畫展
 ■ 1993 獲「中國版畫版種大展」、「全國第五屆三版展」兩展銀獎
- 1999 Graduated with a Master's degree from the Central Arts Institute
 ■ Works displayed at the Seventeenth and Eighteenth Kanagawa International Exhibition of Prints in Japan
 ■ Exhibition of Modern Chinese Prints in Brazil, the Frechen International Exhibition of Prints in Germany, and the Ibiza International Exhibition of Prints in Spain.
 ■ 1993 Received Silver Medals at the Chinese Graphic Arts Exhibition and the Fifth National Exhibition of Prints

-
- 蘇新平
Su, Xin-Ping
1960
- 1983 畢業於天津美術學院繪畫系
 - 1983 Graduated from the Visual Arts Department of Tienjin Arts Institute
 - 1998 「中國新藝術展」美國紐約亞洲協會美術館和P.S.I博物館
 - 1998 Works displayed at the Modern Chinese Arts Exhibition in New York State Art Gallery and the PSI Museum
 - 1998 來自中心之國的形象-90年代的中國當代藝術，LTSO ESPO博物館，芬蘭與東方接近，BRUNEL大學，英國
 - 1998 Participated in the Image from the Central Nation-Contemporary Chinese Arts in the 90s in LTSO ESPO Museum, Finland close to the East, Brunel University, UK
 - 1999 「中國新藝術展」舊金山現代藝術博物館和亞洲藝術博物館，舊金山、美國LIMN畫廊，舊金山，美國
 - 1999 Works displayed at the Chinese New Arts Exhibition in the San Francisco Modern Arts Museum, the Asian Arts Museum, as well as Limn Gallery in San Francisco, California, USA